
Vänsterpartiet har en lång historia som Pokerskogens förvarare. Nu hotas den igen. Mårten och 

Staffan står redo på barrikaderna igen. 

 

Willys vill starta en affär på en tomt i Pokerskogen, mitt emot Lidl och Skogstorpsskolan.  19 000 

kvadratmeter skog ska huggas ner för att ge plats åt bygget.  

- Det är en tankemässig härdsmälta av kommunledningen, säger Staffan Göransson i 

Vänsterpartiet. 

Staffan var en av dem som 2015 försökte stoppa planerna på att nagga Pokerskogen i kanten 

norrifrån. Det lyckades tyvärr inte, och det står nu industribyggnader där det förut var skog. 

Mårten Franzson var med redan 1998. Då var det aktuellt att Prix skulle bygga en affär på skogsmark. 

Mårten protesterade i kommunfullmäktige, och visade bland annat praktiskt hur stor tomten var. 

Socialdemokraterna hävdade nämligen att det bara var en “liten” affär. 

Nu är det alltså dags igen. Just nu är ett förslag till plan för området ute.  

- Vi säger absolut nej till att ta mark från Pokerskogen, säger Mårten Franzson. 

- Värdet av skogen som rekreationsmark, biologiskt mångfald och plats för pollinerande 

insekter är viktiga för oss fortsätter Mårten. 

Vi välkomnar nya företag till Kumla, men den här platsen är inte rätt, menar de.  

- Helst vill vi ha en affärsetablering i södra Kumla säger Staffan. 

- Viktigt för oss är också en planering så att samhällsservicen är tillgänglig för alla , menar 

Staffan. 

När det gäller Pokerskogen så är de helt övertygade om att kommunledningen är helt fel ute. 

-Att de aldrig lär sig,  avslutar Mårten med eftertryck. 

 

 

  

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 


